
 

 

Matsedel Grundskolan 

Vecka 13 
Måndag 25/3 
Fiskbullar i dillsås, kokt potatis 
Grönsaksbiff, kokt potatis 

Tisdag 26/3 
Tomatsoppa med pasta, bröd, färskost 
Alternativ 2. Husets val 

Onsdag 27/3 
Påsklunch 
Stekt kycklinglårfilé, husets potatis & sås 
Vegetarisk vårrulle, husets potatis & sås 

Torsdag 28/3 
Kockens val 

Fredag 29/3 
Långfredagen 
 

Vecka 14 Påsklov 
 

Vecka 15 
Måndag 8/4 
Stroganoff med kycklingkorv, ris 
Stroganoff vego, ris 

Tisdag 9/4 
Gulaschsoppa, bröd, mjukost 
Gulaschsoppa med sojafärs, bröd, mjukost 

Onsdag 10/4 
Fisk med tomat och basilikatäcke, kokt potatis 
quorn med tomat och basilikatäcke, kokt potatis 

Torsdag 11/4 
Köttbullar, potatismos, lingon 
Vegobullar, potatismos, lingon 

Fredag 12/4 
Kockens val 
 

Vecka 16 
Måndag 15/4 
Blodpudding, potatisbullar, lingon 
Potatisbullar, kockens gröna tillbehör 

Tisdag 16/4 
Broccolisoppa, bröd, färskost 
Alternativ 2. Husets val 

Onsdag 17/4 
Fish nuggets, potatismos, dressing 
Green nuggets, potatismos, dressing 

Torsdag 18/4 
Kycklingpytt, dressing 
Pytt med quorn, dressing 

Fredag 19/4 
Köttfärssås med nötfärs, spaghetti 
Sojafärssås, spaghetti 
 
 
 

Salladsbord & bröd, mjölk serveras varje dag till lunchen. Med reservation för ändringar i menyn. 


